

الوقائع المصرية - العدد 138 تابع (ب) فى 21 يونية سنة 2021

وزارة التجارة والصناعة

قرار رقم 273 لسنة 2021

وزير التجارة والصناعة؛

بعد الاطلاع على

وعلى القرارات الوزاريين رقمي 43 لسنة 2016 ، 44 لسنة 2019 بشأن تعديل القواعد المنظمة لتسجيل المصانع المؤهلة لتصدير منتجاتها إلى جمهورية مصر العربية.

قرر:

(المادة الأولى)

43 يحظر استيراد الأجزاء المفككة للأصناف المدرجة بالقرارين الوزاريين رقمي لسنة 2016، 44 لسنة 2019 - المشار إليهما - إلا كمستلزم إنتاج للمصانع المرخص لها بتصنيع هذه المنتجات أو لمراكز الخدمة والصيانة المعتمدة للعلامات المسجلة في السجل المخصص لذلك بالهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات.

(المادة الثانية)

على الجهات المختصة تنفيذ هذا القرار، ويعمل به اعتباراً من اليوم التالي لتاريخ نشره بالوقائع المصرية.

صدر في 2021/6/16

وزير التجارة والصناعة
نيفين جامع



Al-Wakaye Al-Mesreya / Government Bulletin - Issue No. 138 (Supplement - B)
Dated 21 June, 2021

Ministry of Trade and Industry
Decree No. 273 For The Year 2021



The Minister of Trade and Industry

After Reviewing

Ministerial decrees nos., 43/2016 & 44/2019, concerning amending the rules regulating the registration of the factories that are qualified to export their products to the Arab Republic of Egypt.

DECREES THE FOLLOWING

Article : 1

It is impermissible to import the dismantled parts of the articles prescribed by the two ministerial decrees nos., 43/2016 & 44/2019, referred to, except as a production requisite for the factories licensed to manufacture such products or for the approved service and maintenance centers of the trademarks registered in the register specified therefor at the General Organization for Export and Import Control.

Article : 2

The competent entities shall enforce this decree and it shall apply as of the day following the date of its publication in in Al-Wakaye Al-Mesreya / Government Bulletin.

Issued on 16/6/2021

Minister of Trade and Industry
Nivine Gama'e